

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: RUMM FINANCIAL BROKERAGE Date: 26-11-2024 10:24:49 AM Subject: اجتماع الهيئة العامة غير العادي</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: رم للوساطة المالية التاريخ: AM 10:24:49 2024-11-26 الموضوع: اجتماع الهيئة العامة غير العادي</p>
<p>According to the request of His Excellency the General Controller of Companies to correct the items of the invitation to the extraordinary general assembly meeting, which was scheduled to be held 11/28/2024, a later date will be set and you will be notified when the date is set by the Companies Control Department .</p>	<p>بناء على طلب عطفوة مراقب عام الشركات بتصويب بنود دعوة اجتماع الهيئة العامة غير العادي و الذي كان مقرر عقده بتاريخ 2024/11/28 ، سيتم تحديد موعد لاحق و سيتم اعلامكم عند تحديد الموعد لدى دائرة مراقبة الشركات .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: orayb al- najjar</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: orayb al- najjar</p>